

Servicegruppemøde 18. Februar 2025

Mødeleder: L

Ordstyrer: R

Referent: S

Tilstede: L, S, H, R, J

To do ansvarspersoner med **grønt**

Dagsorden:

1) Status og opfølgning fra sidste møde

- J har sendt en række foldere rundt til 5 trykkerier for at få et prisoverslag, samt forhørt sig om de har en layouter, der kan hjælpe os med at lave nye trykfiler.
- Vi har fundet et dokument i den gamle servicegruppe med koder til hjemmesiden, Skype, Zoom m.m. Det er dog ikke klart, hvad koden til Zoom er, da den er skrevet lidt som en gåde (for at undgå hacking). S har skrevet til den tidligere webmaster og hørt ham ad.

2) Punkter til behandling

A) Status på adgang til foreningens bankkonto (L)

L og M har fået adgang til foreningskontoen. Der står 19.000 kr. Der findes en Mobile Pay Box til fællesskabet, som vi også skal have adgang til. Den er oprettet som privat boks, men som frivillig forening skal vi have etableret en virksomheds-boks i stedet.

Det fremgår ikke af kontoen, at der er nogen regninger, der er blevet betalt siden for flere år siden, hvor S fik overført et større beløb til litteratursalget.

→ L opretter en ny, korrekt Mobile Pay boks til Slaa Danmark.

→ L vil derefter kontakte tidligere kasserer og prøve at få overført det beløb, der evt. står på boksen.

B) Service-email

Der er ikke nogen der tager sig af service-mailen. Den findes. Der er dog ikke nogen særligt vigtige emails, der er gået ind det seneste stykke tid.

→ S sender login til service-mailen til de andre servicegruppe-medlemmer, så alle kan oprette sig, tjekke og besvare servie-emails.

C) Host Login til Zoom (AM/S)

Vi er tæt på at finde ud af, hvordan vi kommer på Zoom-kontoen. Der er skrevet til den tidligere webmaster om hjælp til at finde passwordet til vores Zoom-konto. Under mødet går det op for S og H, at vi muligvis kan gendanne passwordet nu.

→ S og H ser på, om vi kan gendanne passwordet.

D) Støtte til nye møder (opfølgning)?

Gruppen/mødet som efterspurgte støtte til husleje er blevet bedt om at lave et skriftligt oplæg om, hvad de har brug for. Så var det tanken, at det oplæg skal præsenteres for møderne, så vi på baggrund af "gruppernes samvittighed" kan træffe en principiel beslutning om, hvorvidt servicegruppen=det store fællesskab kan bidrage økonomisk til enkelte gruppers drift og stadig efterleve traditionerne. Det skriftlige oplæg/anmodningen er udeblevet.

E) Hvordan skal vi fremover træffe beslutninger?

Vi er stadig i tvivl om, hvad vi egentlig kan og må beslutte som servicgruppe, og hvordan det skal foregå. Skal alle sager komme fra møderne? Og hvad gør vi med mere akutte spørgsmål?

→ Alle læser på AA's servicedokumenter: <https://anonyme-alkoholikere.dk/service-i-aa/>

3) Nye mødedatoer

Næste service gruppemøde bliver den **25/3-25**

4) Evt.

Svendborggruppen er vokset lidt efter at have været nede på 2-3 medlemmer det sidste stykke tid.

Vi snakker om, at vi skal have et punkt på dagsordenen, hvor vi hører, hvordan det går på møderne.